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Het nieuwe jaar was nog maar net begonnen en er ging al meteen een schok
door de openbare sector: Proximus wil 1900 medewerkers ontslaan. Wat is je
reactie hierop?

Chris Reniers:

Het is toch positief dat er ook 1250 mensen worden aangeworven?

Chris Reniers:

Wat vond je van de reactie van de politiek en dan vooral van de regering?

Chris Reniers:

Waarom is dat geen goed idee?

Chris Reniers:

Op welke oplossing hoop je voor dit dossier?



Chris Reniers:

Is de huidige situatie bij Proximus symptomatisch voor de visie van de regering op de openbare
sector?

Chris Reniers:
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